
ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ ŠKOLSKÉ RADY ZŠ VRANOVICE ZE DNE 23. 4. 2024 
 
 
Přítomní členové: Mgr. Romana Nečasová - zástupkyně  
                                  Mgr. Petra Stejskalová – učitelka 1. stupně 
                                  Bc. Šárka Novotná – starostka obce 
                                  Mgr. Jitka Klimešová  
                                  Ing. Hana Krejčí 
                                  Martin Malenovský 
Jako host: Mgr. Blanka Milotínská - ředitelka školy 
 
Omluveni: Mgr. Renata Karpíšková 
                    Mgr. Veronika Sedláček Rychtová 
                    Mgr. Oldřich Vybíral 
 
Program setkání 
 

1. Základní informace o změnách ve Školním řádu ZŠ a Řádu přípravné třídy  

 

• Mgr. Jitka Klimešová popsala současnou situaci a důvod setkání ŠR, tj. schválení změn 
ŠŘ. ČŠI na základě šetření v ZŠ Vranovice doporučila škole opatření, škola má 
povinnost ve lhůtě 30 dní reagovat změnami na doporučení ČŠI. 

• Paní ředitelka informovala přítomné členy rady o změnách ve školním řádu, které na 
základě zjištění ČŠI bylo potřeba udělat.  

 

2. Hlasování o schválení změn v dokumentech školy  

 

• Školní řád pro ZŠ byl schválen poměrem hlasů 6 pro - 0 proti - 0 se zdrželo 
• Řád přípravné třídy byl schválen poměrem hlasů 6 pro - 0 proti - 0 se zdrželo 

 

3. Dikuse, debata, podněty, sdílení informací 

 

• Paní Hana Krejčí vznesla dotaz na rozdíl ve "váze známek" na 1. a 2. stupni. Paní 
Nečasová rozdíly a přístup školy vysvětlila. (U dětí na prvním stupni se neklade důraz 
na "velké" testy, často není ani vhodné psát práce o velkém rozsahu, např. za celé 
pololetí/celou hodinu, proto škála pro mladší děti je do váhy 5, zároveň je tak pro 
menší děti snadnější vyrovnat jednu velkou nepovedenou písemku, poctivou drobnou 



prací v hodinách. U starších žáků je váha známek odstupňována až do váhy 10, na 
množství a váhách známek se shodly předmětové komise.) 

• Paní ředitelka reagovala na dotaz ohledně objednávání/výběru obědů ve školní 
restauraci Primirest. Od nového školního roku, bude nový systém objednávání. 

• Dále paní ředitelka informovala o plánovaném dotazníku pro rodiče školy, ke zjištění 
spokojenosti. Zaměří se tentokrát na konkrétnější informace. 

• Závěrečná zpráva ČŠI bude poskytnuta členům Školské rady, členové se po 
prostudování zprávy dohodnou, jestli se potřebují na základě zjištění ČŠI sejít ještě v 
tomto školním roce. Dají vědět předsedkyni, která může svolat schůzku. 

 

Ve Vranovicích 23. 4. 2024 zapsala Jitka Klimešová  

 


